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Zusammenfassung

        
Bei 250 Patienten wurde im Rahmen der viszeralen Angiographie 202mal an der Arteria coeliaca und 158mal an der Arteria mesenterica superior der arterielle Fluß nach der „Spillover”-Methode gemessen. Für die Arteria coeliaca ergab sich ein Mittelwert von 15,8 ± 4,3 ml/sec, der Fluß an der Arteria mesenterica superior war mit 12,1 ± 3,4 ml/sec signifikant niedriger. Besonders bemerkenswert ist die breite Streuung der Werte zwischen 4 und 26 ml/ sec an der Arteria coeliaca und zwischen 6 und 20 ml/sec an der Arteria mesenterica superior.


      
        
Summary

        
Arterial flow was measured by the spill-over technique in 202 coeliac arteries and 158 superior mesenteric arteries during the course of visceral angiography in 250 patients. In the coeliac artery a mean value of 15.8 ± 4.3 ml/sec was obtained, flow in the super mesenteric artery was significantly less at 12.1 ± 3.4 ml/ sec. The wide variation from 4 to 26 ml/sec in the coeliac artery was remarkable, as well as flows from six to 20 ml/sec in the superior mesenteric artery.
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